
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

         JUDEŢUL BUZĂU  
 

 

PROCES – VERBAL  
Încheiat astăzi , 27.11.2014  

 

 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei 

Unguriu, şedinţa ordinară a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei 
Unguriu , d-l Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia nr. 142/2014 ,  la care au 

participat un număr de 10 consilieri locali (absent consilier Mitu Neacsa ), primarul 
şi secretarul comunei Unguriu.  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la 

prezentarea procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 10 voturi 
pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Staruiala Grigore   , constată  că prin 

adresa nr. 5198 din 21.11.2014 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa ordinară 

a Consiliului local Unguriu, odată cu convocatorul fiindu-le transmise şi materialele 
de şedinţă . Constată că sunt întrunite condiţiile legale de desfăşurare a şedinţei , 
declarând deschisă şedinţa de consiliu local şi dă citire ordinii de zi a acesteia, care 

este următoarea : 
1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea valorii finale a proiectului de investiţie 

„Modernizare infrastructură rutieră Comuna Unguriu, judeţul Buzău”. 

 
2. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Planului de achiziţii 

publice de la nivelul comunei Unguriu pentru anul 2014 . 
 

3. Diverse . 

 
 Primarul comunei Unguriu, d-l Tirizica Gheorghita , solicita completarea 

ordinii de zi a sedintei cu proiect de hotarare privind constatarea incetarii de drept , 
prin demisie , a unui mandat de consilier local in cadrul Consiliului local Unguriu , 
urmare demisiei d-nei Mitu Neacsa  .  

 
Ordinea de zi  , astfel cum a  fost completata , este aprobata cu unanimitate de 

voturi (10 voturi pentru) . 
 
 Preşedintele de şedinţă , d-l Staruiala Grigore   , prezintă proiectul 

aflat la punctul 1 pe ordinea de zi a şedinţei .   
Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita, prezinta proiectul de 

hotarare . Precizezaza faptul ca este unul din pasii necesari implementarii acestui 
proiect , ce va fi imediat urmat de aprobarea scrisorii de garantie bancara printr-o 
alta hotarare a Consiliului local Unguriu . 
Consilier Creanga Cornel solicita mai multe detalii cu referire la cifrele cuprinse in 
proiectul de hotarare  . 
 Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita, face precizarile 

solicitate, precizand ca TVA-ul urmeaza a fi returnat la finalizarea investitiei . 
            Nemaifiind alte propuneri  ,  se trece la vot , urmare căruia au rezultat 

10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 



Preşedintele de şedinţă , d-l Staruiala Grigore   , prezintă proiectul aflat la 

punctul 2 pe ordinea de zi a şedinţei .  
Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , face precizarea ca nu s-au 

putut face anul acesta investitii in comuna pentru ca toti banii au fost directionati 

catre implementarea proiectului PNDR privind achizitia buldoexcavatorului . Acum 
incepem sa recuperam aceste sume allocate initial pentru buldoexcavator si am 

completat planul de achizitii , printer cele mai importante prioritatii fiind achizitia 
morii si a urluitorului , pentru care s-au obtinut preturi foarte bune , urmare 
negocierilor purtate cu furnizorul acesteia , saptamana viitoare urmand a se livra 

produsele . Aduce la cunostinta ca in plan va fi cuprinsa si achizitia unei 
autoutilitare 3,5 T , second-hand , extrem de necesara comunitatii locale in vederea 

rezolvarii , in conditii de eficienta maxima , a problemelor locale . 
Daca sunt discutii , propuneri , intrebari , sta la dispozitie cu datele / explicatiile 
necesare  

 
             Nemaifiind alte propuneri  ,  se trece la vot , urmare căruia au 
rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 
Preşedintele de şedinţă , d-l Staruiala Grigore   , prezintă proiectul aflat la 

punctul 3 pe ordinea de zi a şedinţei .  
 Primarul comunei Unguriu aduce la cunostinta faptul ca d-na Mitu 

Neacsa si-a depus demisia din functia de consilier local in cadrul Consiliului local 

Unguriu . 
 Nemaifiind alte propuneri , se trece la vot , urmare căruia au 

rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 
 
La punctul “Diverse” :  

- Consilier Creanga Cornel intreba ce se mai lucreaza in comuna pentru ca a vazut 
ca se lucreaza la santuri .  
- Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , precizeaza faptul ca tot ceea 

ce a promis se va face , se lucreaza in comuna la santuri dalate, s-au achizitionat 
tuburi pentru asigurarea scurgerii apei pluviale , datorita frigului nu se mai poate 

lucra , probabil ca unele sume vor fi necheltuite si vor intra in fondul de rulment . 
Exista bunavointa din partea sa , trebuie sa se si poata face .  
-Consilier Dragulin Paul intreba daca s-a montat tubul “Pe vale” .  

-Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita raspunde ca e luat in calcul , 
insa trebuie macara pentru a se pune tubul si de aceea se intarzie . 
Va trebui sa se faca o hotarare de consiliu local cuprivire la regulamentul aplicabil 

transportului copiilor la/de la scoala , acasa . 
 

                   Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind 
înscrieri la cuvânt , preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Staruiala Grigore   , 

declară închisă şedinţa consiliului local Unguriu . 

  

Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal.  
  
 
               PREŞEDINTE ,                                          SECRETAR COMUNĂ, 

           STARUIALA GRIGORE                                MARIN ADRIAN-VASILE 


